

Title (en)
FACIAL BREATHING MASK.

Title (de)
Beatmungsmaske für das Gesicht.

Title (fr)
MASQUE RESPIRATOIRE FACIAL.

Publication
EP 0585324 A1 19940309 (FR)

Application
EP 92911284 A 19920520

Priority
FR 9106153 A 19910522

Abstract (en)
[origin: US5429683A] PCT No. PCT/FR92/00448 Sec. 371 Date Nov. 22, 1993 Sec. 102(e) Date Nov. 22, 1993 PCT Filed May 20, 1992 PCT Pub. No. WO92/20395 PCT Pub. Date Nov. 26, 1992.A face mask, in particular for mechanically ventilating a patient, the mask comprising means interposed between a breathe-in/breathe-out pipe (10) and at least one of the nose and mouth orifices of the patient (5) to provide a sealed connection between the pipe and the respiratory tract of the patient, wherein said means comprise a thin shell (1) delimited by a substantially ovoid concave inside surface (7) whose apex is provided with an opening (2), a thick and flexible lining (6) suitable for engaging inside the shell (1) and projecting beyond said shell in the form of a sealing rim that deforms to match the shape of the portion of the face (5) that surrounds the opening to the respiratory tract, the lining having a tubular endpiece (8) suitable for being snap-fastened in the opening (2) of said shell (1) and forming a sleeve for connection to the pipe (10), the mask also having a harness (3, 4) for fixing it to the head of the user (5) and including straps that are fixed to the shell.

Abstract (fr)
Le masque facial de l'invention possède des moyens interposés entre une tubulure (10) d'inspiration-expiration et au moins l'un des orifices nasal et buccal du patient (5) pour assurer une connexion étanche entre la tubulure et les voies respiratoires du patient, qui comprennent une coque mince (1) délimitée par une surface intérieure (7) concave sensiblement ovoïde dont le sommet est pourvu d'une ouverture (2), une garniture (6) souple et épaisse, emboîtable à l'intérieur de la coque (1) en débordant au-delà de cette coque en un bourrelet d'étanchéité pour épouser en se déformant la partie du visage (5) entourant le débouché des voies respiratoires, la garniture possédant un embout tubulaire (8) susceptible d'être encliqueté dans l'ouverture (2) de cette coque (1) et formant un manchon de raccordement pour la tubulure (10) et un harnais (3, 4) de fixation du masque sur la tête de l'utilisateur (5) comportant des sangles fixées à la coque.

IPC 1-7
A61M 16/06

IPC 8 full level
A61M 16/06 (2006.01); **A62B 18/02** (2006.01)

CPC (source: EP US)
A61M 16/06 (2013.01 - EP US); **A61M 16/0605** (2014.02 - EP US); **A62B 18/025** (2013.01 - EP US); **A61M 16/0683** (2013.01 - EP US);
A61M 16/106 (2014.02 - EP US); **A61M 2205/0238** (2013.01 - EP US)

Citation (search report)
See references of WO 9220395A1

Cited by
CN111516270A

Designated contracting state (EPC)
AT BE CH DE DK ES FR GB GR IT LI LU MC NL SE

DOCDB simple family (publication)
US 5429683 A 19950704; CA 2109710 A1 19921126; EP 0585324 A1 19940309; FR 2676650 A1 19921127; FR 2676650 B1 19930813;
JP H06508272 A 19940922; WO 9220395 A1 19921126

DOCDB simple family (application)
US 15007393 A 19931122; CA 2109710 A 19920520; EP 92911284 A 19920520; FR 9106153 A 19910522; FR 9200448 W 19920520;
JP 51127292 A 19920520